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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 25. ledna 2017 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost 425, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Tomáš Kňourek, místopředseda Rady ČRo, 

Petr Šafařík, Michal Stehlík, Ervín Kukuczka, Ivan Tesař, Ivan Vodochodský, Miroslav 

Dittrich, členové Rady ČRo  

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání 

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

   

 

1. Zahájení 

 

2. Slyšení kandidáta na člena dozorčí komise Rady ČRo: 

10.00  JUDr. Jakub Chytil  

 

3. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 11. 1. 2017 

 

4. VZ na analýzy: 

3. minitendr: Veřejná prezentace analýzy Mediální reprezentace prezidenta ČR Miloše 

Zemana a prezidentského úřadu ČR ve vybraných pořadech Českého rozhlasu  

8. 2. 2017 v 16h, Atrium ČRo; 5. minitendr – aktuální stav, 6. minitendr – příprava, 

výzva k návrhům témat na další možné analýzy 

 

 

5. Setkání s vedením ČRo 10.50, René Zavoral, generální ředitel ČRo; Jan Menger, 

ředitel regionálního vysílání; Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ; Jiří Hošna, ředitel 

komunikace a vnějších vztahů ČRo 
-   Výroční zpráva o činnosti ČRo za rok 2016 

-   Rámcový plán činnosti ČRo pro rok 2017 

-  Personální změna 

-  Příprava veřejné schůze 

-  Různé (VZ na právní služby) 

 

 

6.  Stížnosti a podněty posluchačů  

 

7. Příprava veřejné schůze a volby DK 

 

8. Různé – rozdělení a termíny Výroční zprávy, zahraniční cesta  
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1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání a přivítala nového člena Rady ČR, pana Miroslava 

Dittricha, program byl schválen.  

 

2) Slyšení kandidáta na člena dozorčí komise Rady ČRo: 

10.00  JUDr. Jakub Chytil  

 

3) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 11. 1. 2017 – k zápisu s upřesněním od P. Šafaříka již 

nebyly žádné připomínky. P. Šafařík požádal ve vazbě na nedávný zápis ze schůze DK poslaný 

postupně ve dvou verzích, aby v takových případech byly další verze dokumentů vždy zasílány se 

změnami zobrazenými revizním režimem MS Word.  

 

 

4) VZ na analýzy: 

3. minitendr: Veřejná prezentace analýzy Mediální reprezentace prezidenta ČR Miloše Zemana a 

prezidentského úřadu ČR ve vybraných pořadech Českého rozhlasu 8. 2. 2017 v 16h, Atrium ČRo; 

H. Dohnálková zopakovala termín a místo konání veřejné prezentace analýzy Mediální reprezentace 

prezidenta ČR Miloše Zemana a prezidentského úřadu ČR ve vybraných pořadech Českého rozhlasu, 

která se uskuteční po shodě radních v Atriu ČRo 8. 2. 2017 od 16.00 hod. Moderace se opět ujme P. 

Šafařík, který zároveň požádal předsedkyni Rady o umístění pozvánky na tuto prezentaci na webu 

Rady co nejdříve. Tajemnice Rady zajistí potřebné technické vybavení a zvukový záznam. Vzhledem 

k začátku prezentace v 16.00 hod se radní shodli na začátku jednání předsednictva dne 8. 2. 2017 na 

13.00 hod. 

5. minitendr – aktuální stav – P. Šafařík konstatoval, že nejsou žádné nové informace ohledně podpisů 

smluv, H. Dohnálková navrhla dotázat se vedení rozhlasu na současný stav podpisu smlouvy. 

6. minitendr – proběhla debata o dalších možných tématech na analýzy a přítomní radní se shodli na 

těchto 4 tématech, ke kterým analytická skupina připraví zadání: 1) mediální obraz návštěvy dalajlamy 

v Praze na podzim  2016 2) mediální reprezentace konfliktu v Sýrii 3)  téma rozpočtového přebytku za 

r. 2016 a souvisejících debat ve vybraných pořadech ČRo   4) analýza relací přehledu zahraničního 

tisku a Svět ve 20 minutách ve vybraných pořadech ČRo (k intermediální agendě ČRo). 

 

 

5) Setkání s vedením ČRo 10.40, René Zavoral, generální ředitel ČRo; Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání; Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo  

-   Výroční zpráva o činnosti ČRo za rok 2016 – R.  Zavoral seznámil radní s kontaktními osobami z ČRo 

ohledně zpracování VZ – dr. H. Havlíková, která dodané materiály zpracovávala, a z grafického 

oddělení J. Šolín. Podklady zprávy již mají radní k dispozici, nicméně  R. Zavoral  poukázal na 

celkový velký objem zprávy s cílem zamyslet se pro příště nad novou, stručnější zprávou. J. Hošna, 

který je kontaktní osobou mezi Radou a grafikem, navrhl, aby větší úseky, které již budou zpracovány, 

předali radní grafikovi co nejdříve ke zpracování. H. Dohnálková sdělila vedení, že radní si stanovili 

na zpracování a revizi výroční zprávy termín do 20. 2. 2017. 

-   Rámcový plán činnosti ČRo pro rok 2017 - R.  Zavoral informoval radní o Rámcovém plánu 

činnosti ČRo na rok 2017, který jim bude zaslán do 8. 2. 2017, a zároveň požádal, zda by mohl být 

vzat na vědomí usnesením na únorové veřejné schůzi, kde ho také představí.  

Dále informoval o záměru předložit radním harmonogram dodávaných materiálů od ČRo, některé 

materiály byly předkládány nepravidelně a v novém harmonogramu by byly vyznačeny i termíny 

dodání, což předsedkyně Rady kvitovala a souhlasila.  

-  Personální změna - R.  Zavoral informoval o změně na postu ředitele Personálního odboru ČRo – 

od 1. 2. 2017 nastoupí do pozice personální ředitelky ČRo Dana Mudd, která má dlouholeté zkušenosti 

v oblasti řízení organizačních změn a lidských zdrojů. S Českým rozhlasem v minulosti více než pět 

let úzce spolupracovala v oblasti personálního consultingu.  Vystudovala Filosofickou fakultu 

University Karlovy v Praze a absolvovala několik stáží v New Yorku, Chicagu a Illinois. Šest let 

působila v Arthur Andersen, Business Consulting Praha a New York. Následně se začala věnovat 

lektorské činnosti a manažerskému a organizačnímu poradenství. Jako poradce pracovala pro 
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soukromý i státní sektor. Mezi její nejvýznamnější klienty patřil například ČEZ a.s., Český Mobil a.s., 

Česká rafinérská a.s., FN Brno, Vodafone a.s. a další. Na dnešní veřejné schůzi se nebude moct osobně 

představit, radním bude představena 8. 2. 2017 na jednání předsednictva.  

-  Příprava veřejné schůze - R.  Zavoral oznámil, že na veřejné schůzi nebude informovat o prodeji 

zámku v Přerově nad Labem, jelikož jednání s hejtmankou Středočeského kraje je plánováno až na 30. 

1. 2017, výsledky jednání oznámí radním na jednání předsednictva 8. 2. 2017.  

-  Různé (VZ na právní služby) - R.  Zavoral informoval o materiálu na téma mediální gramotnost, 

který byl zaslán RRTV a bude k dispozici i Radě. Dále upozornil na zákonnou povinnost informovat 

na veřejné schůzi o průměrné mzdě v Českém rozhlase a připomněl, že od ní se odvíjí odměna členů 

Rady a dozorčí komise. Odměnu dozorčí komise určuje Rada, která její výši stanovila v roce 2009 a od 

té doby se nezměnila a je platná. Dal radním ke zvážení, zda k průměrné mzdě a výši odměn radních a 

DK přijmout usnesení na dnešní veřejné schůzi. H. Dohnálková uvedla, že se radní poradí a usnesení 

zváží.  

R. Zavoral  závěrem informoval o třech finalistech konkurzu na pozici ředitele ČRo Hradec Králové a 

ČRo Pardubice, závěrečné kolo proběhne 31. 1. 2017 a 8. 2. budou radní informováni o výsledku. 

Vítězný uchazeč by se měl ujmout vedení stanice od 1. 3. 2017. Celkem bylo 12 uchazečů, 2 nesplnili 

formální podmínky a byli vyřazeni. Do finále postoupili Jiří Kánský, Miroslav Vaňura a Leoš Kučera.  

H. Dohnálková shrnula informace k VZ na právní služby pro Radu ČRo a sdělila, že s vedoucím 

právního oddělení p. Mgr. Šmelhausem komunikovala v posledních dnech již definitivní finální 

podobu smlouvy na právní služby pro Radu ČRo. 

Předsedkyně dále informovala o přání radních zúčastnit se festivalu Prix Bohemia Radio v březnu 

tohoto roku v Olomouci. Plánovaná veřejná schůze 22. 3. v Olomouci ale bude posunuta vzhledem 

k schvalování výroční zprávy na 29. 3. 2017 a bude v Praze. Nicméně radní by rádi opět navštívili 

Olomouc zřejmě v termínu 21. – 23. 3. a jeden den by věnovali i návštěvě studia ČRo Ostrava. R. 

Zavoral zopakoval pozvání Rady na celý průběh festivalu v Olomouci a není problém zařídit i další 

plánované akce Rady. Bylo dohodnuto, že 8. 2. na jednání předsednictva bude program návštěvy rady 

do Olomouce a Ostravy doladěn.   

H. Dohnálková se dotázala v jakém stadiu je podpis smluv k  5.minitendru na analýzy pro Radu ČRo, 

R. Zavoral uvedl, že smlouvy jsou u dodavatelů k podpisu, poté, až se vrátí do ČRo, už je bude 

podepisovat jen generální ředitel, až tímto podpisem smlouvy vstupují v účinnost.  

P. Šafařík se dotázal na seminář ke změnám legislativy ČT a ČRo, který proběhl 19. 1. v Senátu, 

jelikož nebyl zveřejněn ze semináře zvukový záznam. R. Zavoral uvedl – seminář pořádal 

místopředseda Senátu Jiří Šesták, účastnili se ho zástupci Iniciativy Svoboda Médiím, senátoři, 

novináři, zástupci ČT, za ČRo GŘ a J. Hošna. V pátek 27. 1. se bude konat seminář v Poslanecké 

sněmovně na stejné téma. R. Zavoral byl požádán organizátorem akce, poslancem M. Komárkem, o 

účast moderátora, padlo jméno J. Pokorného, což GŘ odmítl a doporučí moderátora z řad externistů 

ČRo.  

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – T. Kňourek zopakoval stížnosti připravené k projednávání na 

dnešní veřejné schůzi, stížnost Ing. J. Piska bude přesunuta na únorovou veřejnou schůzi a doporučil 

radním poslechnout si zvukový záznam, ke stížnosti Ing. J. Šacha tajemnice požádá o vyjádření ČRo.  

 

7) Příprava veřejné schůze a volby DK – proběhla diskuse a radní si ujasnili proceduru volby.  

 

8) Různé – rozdělení a termíny Výroční zprávy, zahraniční cesta - H. Dohnálková zopakovala 

rozdělení jednotlivých úseků Výroční zprávy k revizi jednotlivým radním, M. Dittrich se jako nový 

člen Rady ujme prostudování celé zprávy po revizi radních. Do 20. 2. zašlou radní tajemnici 

zkontrolované úseky VZ, na jednání Rady 22. 2. proběhne diskuse. Tato část VZ by po 22. 2. mohla 

být předána grafikovi ke zpracování. 

H. Dohnálková navrhla přítomným radním návštěvu Prix Radio Bohemia v Olomouci ve dnech 21. – 

23. 3., kam je Rada pozvána, a spojit ji s návštěvou regionálního studia ČRo Ostrava např. 22. 3. 2017.  

Dále navrhla debatu ohledně zahraniční cesty Rady a vzkázala názor nyní nepřítomného J. Vejvody, že 

cesta do Polska, na které se loni shodla většina radních, by nyní nebyla vhodná. Jelikož není shoda na 

destinaci a nevidí aktivitu a zájem většiny kolegů, H. Dohnálková dodala, že pokud nebude souhlas, 
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zájem a jasný cíl a záměr cesty, nemá potřebu cestu do zahraničí uskutečnit. Za sebe navrhla zaměřit se 

intenzivněji na tuzemské regiony. P. Šafařík se nedomnívá, že by neměli radní zájem o zahraniční 

pracovní cestu, odkázal i na loňskou shoda většiny radních na letošní návštěvě polského rozhlasu 

veřejné služby. P. Šafařík dále uvedl, že dobře připravené zahraniční pracovní cesty mohou být velmi 

přínosné pro práci radních a že hodně záleží i na aktivitě předsednictva při přípravě cest. Sám navrhl 

zahraniční pracovní cestu do Francie, 5 důvodů k tomu týkajících se trendů v mediální sféře a mediální 

politice již radním zaslal před časem, T. Kňourek navrhl vyjíždět 2x do roka do regionálních studií 

ČRo. Dále proběhla debata přítomných radních ohledně možných destinací, závěrem se radní shodli na 

termínu cesty 10. – 12. 5. 2017 a předsedkyně Rady žádá radní, aby do konce ledna zaslali emailem 

předsedkyni konkrétní návrhy destinací možné zahraniční pracovní cesty.  

P. Šafařík informoval o schůzi konzultační skupiny k zahraničnímu vysílání ČRo, ministerstvo 

zahraničí zadalo k tomuto vysílání analýzu, která by měla být k dispozici v polovině února tohoto 

roku, jakmile bude k dispozici, bude radním P. Šafaříkem rozeslána. Dále přislíbil radním zaslat 

anketu, kterou provedl ČRo na internetu – týkala se názorů na zahraniční vyslání ČRo. 

P. Šafařík požádal předsednictvo Rady o dodržování dohodnuté lhůty zasílat předkládané materiály 48 

hod před jednáním -  návrh odpovědí na stížnosti a návrh zápisu na veřejnou schůzi byly zaslány jen 

den před jednáním Rady. 

H. Dohnálková informovala o prosbě GŘ vrátit se k původnímu modelu, kdy byl celý návrh zápisu 

z jednání předsednictva a kompletní program jednání předsednictva zasílán také vedení Českého 

rozhlasu. P. Šafařík vyjádřil nesouhlas a poukázal na to, že Rada je autonomní orgán, takže je 

smysluplné zasílat vedení rozhlasu jen tu část návrhu zápisu a programu, kterého se vedení účastní. 

Proběhla diskuse, jelikož již nebyli přítomni všichni členové Rady, H. Dohnálková navrhla, vrátit se 

tomuto tématu na příštím jednání.  

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

únor     8. 2.  13.00 jednání předsednictva, 16.00 Atrium – veřejná prezentace analýzy     

  22. 2.  10.00 jed. předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

březen   15. 3.  13.00 jednání předsednictva     

  29. 3.  10.00 jed. předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

duben   12. 4.  13.00 jednání předsednictva     

  26. 4.  10.00 jed. předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

květen   17. 5.  13.00 jednání předsednictva     

              31. 5.  10.00 jed. předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

červen   14. 6.  13.00 jednání předsednictva     

              28. 6.  10.00 jed. předsednictva + 14.00 veřejná schůze  

 

 

  

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 


